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Tisztelt Elnök Úr!

Az egyes  házszabályi  rendelkezésekről  szóló 10/2014.  (II.  24.)  OGY határozat  2.  melléklet  43.
pontjában foglaltak megvalósulása érdekében mellékelten megküldöm  Magyar Zoltán (Jobbik)
országgyűlési képviselő "A Békés Megyei Kormányhivatalban is minden rendben?" című, K/4855.
számú írásbeli választ igénylő kérdésére adott válaszomat.



Címzett: Magyar Zoltán (Jobbik)
Benyújtó: Dr. Orbán Balázs, Miniszterelnökség államtitkára 

Tisztelt Képviselő Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. §-ában foglaltak szerint a Gulyás Gergely
miniszter  úrhoz  benyújtott,  "A  Békés  Megyei  Kormányhivatalban  is  minden  rendben?" című,
K/4855. számú írásbeli kérdésére – a miniszter megbízásából – az alábbi választ adom.

Tájékoztatom  Képviselő  Urat,  hogy  a  Békés  Megyei  Kormányhivatal  (a  továbbiakban:
Kormányhivatal) működése átlátható, gazdálkodása kiegyensúlyozott és fegyelmezett, a hivatalban
dolgozó tisztviselők alapos és a jogszabályoknak megfelelő jogalkalmazó tevékenységet folytatnak.
Mivel kérdésében több – hallomásokra alapozott – ügyet is említ, engedje meg, hogy értesüléseit
külön-külön cáfoljam.

A  Kormányhivatalt  Kormánymegbízott  úr  2017.  február  óta  –  először  főigazgatóként,  majd
kormánymegbízottként – irányítja. Ezen időponttól kezdve az országot csak magáncélból hagyta el,
mely alkalmakkal  még a jogszerűen használatában álló  hivatali  gépjárművét  sem vette  igénybe
utazás céljából.

A  Kormányhivatal  Békéscsabai  Járási  Hivatalának  korábbi  vezetője  szabályosan  tartózkodott
keresőképtelen  állományban.  A  keresőképtelenség  (táppénz)  megállapítása  és  igazolása  a
háziorvos/szakorvos feladata, az érintett kormányzati tisztviselő esetében ennek ellenőrzése, illetve
felülvizsgálata  a  jogszabályoknak  megfelelően  megtörtént,  amelynek  eredményeként  nem
állapítottak meg szabálytalanságot. Szeretném ugyanakkor jelezni, hogy a táppénz nem egyenlő a
kijárási  tilalommal,  bizonyára Ön sem kérdőjelezi  meg a szabad mozgás  jogát  egyetlen érintett
állampolgárnál sem.

Összefoglalóan  elmondhatom,  hogy  a  2018.  évben  több  mint  1  millió  ügyfél  fordult  meg  a
Kormányhivatalban, amely Békés megye lakosságának közel háromszorosa. A Kormányhivatal a
tavalyi  évben  1  014  764  darab  I.  fokú  döntést  hozott,  amelyből  csupán  105  hatósági  ügy  –
kevesebb,  mint  az  ügyek  egy  ezreléke  –  került  bíróság  elé.  A felperesi  kereseteket  79%-ban
elutasította a bíróság, megállapítva ezzel a végleges hatósági határozatok jogszerűségét. Utóbbiak
rávilágítanak arra, hogy a Kormányhivatal magas színvonalú jogalkalmazói munkát végez. 

A Kormányhivatal ügyfél-elégedettségi mutatója 91 százalék. Folyamatosan azon dolgozunk, hogy
a jogszabályi kereteknek megfelelő, magas színvonalú, állampolgárbarát szolgáltatást nyújtsunk a
magyar lakosok számára.

Budapest, 2019. március 14.
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